
Actualisatie grondstoffenplan
De beantwoording van de vragen van ChristenUnie-SGP. De beantwoording van de overige 
vragen vond plaats tijdens de behandeling op 4 juni en is terug te bekijken op de website.

Fractie Vragen
ChristenUnie-SGP, 
Woordvoerder 
Christiaan d.Hertog

1. Is het mogelijk om bijvoorbeeld quotes te maken uit de 
evaluatie Grondstoffenplan, o.a. uit de samenstelling 
restafval en dat op te nemen in het communicatieplan?

Antwoord: De evaluatie Grondstoffen is de basis voor het nieuwe 
Grondstoffenbeleidsplan en de resultaten zullen zeker 
terugkomen in het nieuwe plan. Bij het maken van het 
communicatieplan zal het verzoek om quotes op te nemen met 
het team communicatie besproken worden.

2. We zien mogelijkheden op kleinschalig niveau de 
resultaten verder te verbeteren. Waar moetende daarbij 
aan denken?

Antwoord: Bijvoorbeeld extra voorzieningen bij de hoogbouw of 
het aanpassingen van inzamelfrequenties.

3. In 2030 moeten we een resultaat halen van 25 kilo rest 
afval per inwoner. Dit stappenplan gaat over de periode 
2021 tot 2025. Hoeveel kilo moeten we dan hebben per 
inwoner?

Antwoord: Als we de lijn lineair doortrekken moet de doelstelling 
voor 2025 max. 50 kilo restafval per inwoner per jaar zijn.

4. Verbrandingsbelasting. Dit jaar kwam de verhoging als 
een “ verrassing”. Hoe voorkomen we dat dit niet weer 
gebeurd?

Antwoord: Dat kunnen we niet voorkomen. Het wordt jaarlijks 
eenzijdig door het rijk vastgesteld en wij krijgen de hoogte van het 
tarief niet van te voren te horen.

5. Acties zonder financiële gevolgen: Daarin staan 
evaluaties, onderzoeken, aanpassingen doen. Gaat dat 
allemaal kosteloos?

Antwoord: Het kan voorkomen dat er extra uitgaven gedaan 
moeten worden om de acties zonder financiële gevolgen uit 
voeren. De verwachting is dat dit niet om grote bedragen gaat die 
van invloed zouden kunnen zijn op de afvalstoffenheffing.

6. Acties met financiële gevolgen: PMD containers bij 
hoogbouw. Bevat het restafval op die locaties veel meer 
PMD dan elders?

Antwoord: dat is op dit moment niet te zeggen omdat we tot nog 
toe geen sorteeranalyses hebben gedaan op het restafval van de 
hoogbouw. Maar ook met een sorteeranalyse is dit niet te 
achterhalen omdat er ook afval van de laagbouw in de 
ondergrondse restafvalcontainers van de hoogbouw gedaan 
wordt.
Met de actie wordt het volgende bedoeld: Er gaat binnenkort een 
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proef lopen bij een appartementencomplex met een 
bovengrondse duozuil waar aan de ene kant PMD in gaat en aan 
de andere kant papier. Indien dit goed bevalt kunnen we kijken of 
we dit verder kunnen uitrollen bij de andere hoogbouwlocaties. 
We willen deze maatregel ook invoeren uit een oogpunt van 
service: op veel plekken wonen relatief veel senioren in de 
hoogbouw. Zij laten met enige regelmaat weten zij ook graag het 
PMD apart willen aanbieden, maar dat ze weinig opslagruimte 
aan huis hebben en dat ze moeite hebben met de voor hen 
relatief grote loopafstand naar de bestaande PMD containers
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